
 
 
 

  
 
 
 

 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere Skolebestyrelse 

Referent Karen 

Fraværende  

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af referat 

Ref Godkendt 

2 Nyt fra elevrådet (opfølgning på trivselsundersøgelse) 

Ref Elevrådsrepræsentanterne har haft møde om de månedlige morgensamlinger i 
udskolingen. Temaerne for samlingerne vil f.eks. være brug af telefoner, 
udeområderne, miljøerne uden for klassen. 
Ebba orienterede om Fælleselevrådets arrangement om racisme. 
Karen orienterede om møde med elevrådet som opfølgning på 
trivselsundersøgelsen. 
Elevrådet er særligt optagede af at få skabt en kultur blandt eleverne, hvor der 

skabes og værnes om nogle rare miljøer på skolen.  
Skolebestyrelsen drøftede, hvordan skolens struktur skal være fremadrettet. 
Udfordringer i overgange. Punktet sættes på næste skolebestyrelsesmøde til 
fortsat drøftelse. 
 

E  

3 Nyt fra skolen (Besøg af arbejdstilsynet, Modtage-tilbud, Erasmus m.m.)  

Ref Lene orienterede om nye retningslinjer om mobilbrug i FO.  

Lene orienterede om FO’s arbejde med udarbejdelsen af pædagogiske læreplaner. 
Forældre og børn vil også blive inddraget i dette. 

Der har været besøg af arbejdstilsynet. Skolen har fået en smiley og rapport uden 
anmærkninger. 
Der skal igen etableres Modtageklasser for de 14-18 årige i forbindelse med 10. 
klasse. Vi er ved at oprette to klasser, hvor de unge fra Ukraine vil indgå sammen 
med unge fra andre nationaliteter. 
I næste uge rejser to lærere med elever på Erasmus-rejse til Østrig. Senere på 
skoleåret vil der være besøg på skolen. 

Nordstjerneskolen har fået godkendt akkrediteringen til Erasmus-projekter frem til 
2025. Der er sendt en ansøgning afsted, og vi afventer svar på, hvor stort et 
beløb, skolen tildeles. 
Vi håber på midler til at kombinere lejrskolen med Erasmustur, så alle elever på 8. 
årgang kommer afsted. Herudover har vi søgt om midler til at fortsætte vores 
Erasmusklub. 

 

4 Trafikkampagne 

Ref Helsinge lokalråd har afholdt workshop. Helsinge har en størrelse, der gør, at man 

ikke på samme måde har brug for et talerør, som man kan have i de mindre 
lokalsamfund. Derfor er der tænkt i nye baner. En ikke politisk forening.  

Helsinge lokalråd vil fokusere på et område hvert år og arbejde for det i byen. 
I 2023 vil lokalrådets dedikerede opgave være: Trafik. 
Skolebestyrelsens anbefalinger er, at der sættes spot på hele skolevejen og ikke 
kun tæt på skolen, da der er udfordringer flere steder i byen.  
Fokus på flere cykelstier + vedligeholdelse af de stier, der er. 
 

Temaerne man kunne tage udgangspunkt i: 
Gribskov klimaplanen – et af punkterne handler om transport. 
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Turisme – cykelruten. 
Fodgængerfeltet på Skolegade – Solen og lyset gør, at man ikke kan se bløde 
trafikanter, når man kommer i bil. 

Samarbejde med andre interessenter: Gymnasiet, Realskolen, Hallerne. 

5 Budget 2023 

Ref 10. klasses budget godkendt. FO-budgettet godkendt. 

6 Princip om undervisningens organisering – status fra udvalget (Jesper, Nikolaj og 
Theis) 

Ref Udsættes til næste møde 

7 Aktuelt til/fra byrådet 

Ref Orientering om vedtagelser fra sidste SBF møde vedr. tildelingsmodel. Orientering 
om SP-proces. 

8 Evt. 

Ref  

 
 

 
 
 

 


